
DISCURS D’INVESTIDURA 
 
 
Estimats amics, 
 
revalidar la batlia de Campos és un regal per qualsevol persona que estima aquest poble. 
Avui fa 1463 dies que som la vostra batlessa i és realment un honor. Sent franca i realista, 
vos he de dir, que una batlia no és un camí de roses, que no tots els dies han estat bons 
dies. Això sí, bons o dolents, de tots ells sempre n’he après qualque cosa. Són tants els 
aprenentatges que he pogut adquirir en el dia a dia d'aquests quatre anys que sempre 
els guardaré dins el cor. Perquè en tot aquest temps he tengut la sort de conèixer i 
tractar amb molta gent nova, però també he tengut la malenconia de dir adéu a moltes 
persones estimades que mai oblidarem. 
 
Com que avui ja tenc experiència, i com que tots bé ja sabeu amb quin full de ruta farem 
feina aquests 4 anys per defensar els interessos del nostre municipi, deixau-me avui 
parlar de sentiments. Perquè dins aquesta Sala durant aquesta legislatura he tengut el 
plaer de celebrar centenars de noces, que entre somriures i emocions, totes han estat 
festes d’amor. Dins la mirada dels nuvis podia veure aquella il·lusió de seguir un camí 
plegats. Jo avui, em sent com una nuvia que torna a renovar els seus vots per estar al 
costat del poble que sempre ha estimat. Una batlessa que torna a dir que sí a estar amb 
tu, a estar amb vosaltres. 
 
Perquè crec que és aquest respecte fet amor allò que s’hauria de respirar sempre aquí 
dedins. Perquè en aquesta Sala no hi té cabuda la crispació, sinó la bona voluntat. No hi 
tenen cabuda les mentides, sinó les veritats. No hi té cabuda l’odi, sinó la passió pel 
nostre poble. És necessari que facem una política constructiva, que cuidem entre tots la 
democràcia. Necessitam que l’Equip de Govern i l’Oposició, encara que pensem diferent, 
remem en el mateix sentit o que al manco no ens posem pals a les rodes. Perquè qui vol 
fer mal a l’Ajuntament, al cap i a la fi, fa mal a tot el municipi.  
 
Per això vull agrair la feina que s’ha fet en positiu pels regidors que ja no ens 
acompanyaran en aquesta nova legislatura: Cati Servera, Loren Tapia, Jaume Adrover i 
Margalida Burguera. I especialment als regidors de l’Equip de Govern, Julià Jaume i Inès 
Nicolau, que han estat membres d’aquest consistori, que després de 8 i 12 anys 
respectivament, avui surten per la porta gran amb un equipatge ple d’experiència i 
servei al nostre poble. Amb els deures fets i amb l’orgull d’haver format part de la 
història viva de Campos. Gràcies per tant, amics. El vostre exemple i els vostres consells 
sempre ens ajudaran a seguir avançant. 
 
Perquè si abans he dit que governar el poble que estimes és tot un regal, també pens 
que tampoc ningú ens ha regalat res. Senzillament, perquè en democràcia ningú regala 
res i sempre és el poble qui tria en justícia, saviesa i sobirania. 
 



Aquests primers dies de juny hem assumit un Govern en funcions sense deixar de 
treballar un sol instant, sense estar immòbils ni un segon, la gent compartia amb 
nosaltres aquesta alegria democràtica. Fins i tot, a vegades en primera persona: “Estam 
d’enhorabona! De la feina en surt el profit!”. Perquè és això allò que vol un poble. Feina, 
compromís i servei. Les 24 hores del dia, els 7 dies de la setmana, els 365 dies de l’any.  
 
Teniu la nostra paraula que en aquests 1463 dies que tenim per endavant també ens hi 
seguirem deixant la pell. En seguretat medi ambient, patrimoni i esports. En cultura, 
educació, turisme, empresa i comerç. Infantesa, Joventut, Gent Gran… a Campos, 
Foravila, sa Ràpita i Ses Covetes. Gestionant l’economia municipal com si fos ca nostra i 
seguint mimant cada una de les àrees de les quals en tenim competència administrativa.  
 
I també seguirem lluitant a Ciutat per tot allò que ja no depèn de noltros: per inaugurar 
l’Escola Nova, construir el nou Centre de Salut, restaurar el Convent dels Mínims, millorar 
el Transport i la mobilitat, reduir l’Impost de Successions o rebre una compensació 
econòmica pel Parc Natural des Trenc. En poques paraules, tenir allò que ens mereixem 
els campaners per poder seguir construint un Campos millor, sense baratar la seva 
essència, fent bandera de tot allò que varen suar els nostres avantpassats i apostant pel 
present i el futur de la nostra terra. 
 
Per acabar, deixau-me agrair el suport incondicional de la meva família, dels meus amics, 
del meu Equip de Govern, del meu Partit Popular i dels meus companys funcionaris de 
l’Ajuntament… però sobretot el suport institucional de tots els campaners i campaneres, 
tots els meus estimats veïnats, que són la vertadera força per qui avui torn a agafar la 
vara de batlessa. 
 
Gràcies a tots! Visca Campos! 
 

 
Francisca Porquer Manresa 

17 de juny de 2023 


